
Protokół Nr LVII/2022
z LVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się 

w dniu 23 czerwca 2022 roku 
w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury w Łowiczu ul. Podrzeczna 20.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.15, a zakończyła się o godzinie 15.43.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji               - 21

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad LVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z LVI Sesji Rady Miejskiej.
4. Debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Łowicz za 2021 rok.
5. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w sprawie  udzielenia  wotum zaufania  dla  Burmistrza

Miasta Łowicza. 
6. Rozpatrzenie: 

1/ sprawozdania z wykonania budżetu  Gminy Miasto Łowicz za 2021 rok
i informacji o stanie mienia komunalnego Miasta Łowicza, 
2/ sprawozdania finansowego Gminy Miasto Łowicz za 2021 rok.

7. Zapoznanie się z: 
1/ opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu
Miasta Łowicza za 2021 rok,

2/ uchwałą Komisji  Rewizyjnej  w sprawie wniosku o udzielenie  absolutorium
Burmistrzowi Miasta Łowicza,
3/ opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej, 
4/ opiniami poszczególnych Komisji Rady o sprawozdaniu z wykonania budżetu
miasta i sprawozdaniu finansowym za 2021 rok.

8. Dyskusja  nad sprawozdaniem z  wykonania budżetu  Gminy Miasto  Łowicz za
2021  rok  i  informacji  o  stanie  mienia  komunalnego  Miasta  Łowicza  oraz
sprawozdaniem finansowym Gminy Miasto Łowicz za 2021 rok.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok. 
10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta
Łowicza absolutorium z tytułu wykonania budżetu Miasta Łowicza za 2021 rok. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na
2022 rok.
12. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
kolejnej  umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat z tą samą
stroną, której podmiotem jest ta sama nieruchomość znajdująca się w zasobach Gminy
Miasta Łowicza.
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zbycie działek
gruntu, położonych w Łowiczu w obrębie Kostka - dawny kanał Kostka.

14. Interpelacje i zapytania.
15. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
16. Sprawy różne - dyskusja.
17. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
18. Zakończenie obrad LVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Porządek obrad po zmianach:
1. Otwarcie obrad LVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z LVI Sesji Rady Miejskiej.
4. Debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Łowicz za 2021 rok.
5. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w sprawie  udzielenia  wotum zaufania  dla  Burmistrza

Miasta Łowicza. 
6. Rozpatrzenie: 

1/ sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Gminy  Miasto  Łowicz  za  2021  rok
i informacji o stanie mienia komunalnego Miasta Łowicza, 
2/ sprawozdania finansowego Gminy Miasto Łowicz za 2021 rok.

7. Zapoznanie się z: 
1/ opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu
Miasta Łowicza za 2021 rok,

2/ uchwałą Komisji  Rewizyjnej  w sprawie wniosku o udzielenie  absolutorium
Burmistrzowi Miasta Łowicza,
3/ opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej, 
4/ opiniami poszczególnych Komisji Rady o sprawozdaniu z wykonania budżetu
miasta i sprawozdaniu finansowym za 2021 rok.

8. Dyskusja  nad sprawozdaniem z  wykonania budżetu  Gminy Miasto  Łowicz za
2021  rok  i  informacji  o  stanie  mienia  komunalnego  Miasta  Łowicza  oraz
sprawozdaniem finansowym Gminy Miasto Łowicz za 2021 rok.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok. 
10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta
Łowicza absolutorium z tytułu wykonania budżetu Miasta Łowicza za 2021 rok. 
11. Rozpatrzenie projektu  uchwały w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2022-2033.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na
2022 rok z autopoprawką.
13. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
kolejnej  umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat z tą samą
stroną, której podmiotem jest ta sama nieruchomość znajdująca się w zasobach Gminy
Miasta Łowicza.
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zbycie działek
gruntu, położonych w Łowiczu w obrębie Kostka - dawny kanał Kostka.

15. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków
przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,
z wyłączeniem  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia
od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

16. Stanowisko Rady Miejskiej w Łowiczu wyrażające sprzeciw w sprawie likwidacji 
17. Interpelacje i zapytania.
18. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
19. Sprawy różne - dyskusja.
20. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
21. Zakończenie obrad LVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1. 
Otwarcia  obrad  LVII  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady
Miejskiej Jacek Wiśniewski powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego,
Zastępcę Burmistrza Pana Bogusława Bończaka, Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską,
Naczelników Wydziału, Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta pracowników Urzędu
Miejskiego,  przedstawicieli  mediów,  przedstawicieli  stowarzyszeń  i  organizacji
pozarządowych.

Ad. 2.
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził, że proponowany porządek
obrad LVII Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  poinformował,  że  Burmistrz  Miasta
Łowicza złożył pismo o wprowadzenie do porządku obrad: 

 autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022
rok 

 projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto
Łowicz na lata 2022-2033,

 projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  z wyłączeniem
specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również
trybu ich pobierania.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie zmiany
Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Miasto Łowicz na lata  2022-2033 do porządku
obrad w punkcie 14, a pozostałe punkty ulegną przesunięciu.
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski nie głosował (nieobecny).
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  projekt  uchwały  został  wprowadzony
jednogłośnie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad  autopoprawki  do  projektu  uchwały
w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

4



13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski nie głosował (nieobecny).
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  autopoprawka  została  wprowadzona
jednogłośnie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu  uchwały w sprawie  określenia
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne
usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób
z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego
zwolnienia  od opłat,  jak  również  trybu  ich  pobierania  do  porządku  obrad  w  punkcie  15,
a pozostałe punktu ulegną przesunięciu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski  nie głosował (nieobecny).
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

5



20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  projekt  uchwały  został  wprowadzony
jednogłośnie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  poinformował,  że  wpłynął  wniosek
Radnego Henryka Zasępa o wprowadzenie do porządku obrad Stanowiska Rady Miejskiej
w Łowiczu  wyrażającego  sprzeciw  w  sprawie  likwidacji  Archiwum  Państwowego
w Warszawie Oddział w Łowiczu.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad  Stanowiska  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu
wyrażającego sprzeciw w sprawie likwidacji Archiwum Państwowego w Warszawie Oddział
w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosowała „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski nie głosował (nieobecny).
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  Stanowisko  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu
wyrażającego sprzeciw w sprawie likwidacji Archiwum Państwowego w Warszawie Oddział
w Łowiczu zostało wprowadzone jednogłośnie.
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Ad. 3 
Protokół z LVI Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje
przyjęty bez zmian. 

Ad. 4 
Debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Łowicz za 2021 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewki przedstawił planowany przebieg debaty.
1. Zgodnie  z  zapisem  w  statucie  Miasta  Łowicza  §  22  ust.  3  cyt,  „Na  sesji  Rady
Miejskiej, w punkcie, w którym rozpatrywany jest raport o stanie Miasta i prowadzona
jest  debata  nad  tym  raportem,  Przewodniczący  Rady  dopuszcza  do  głosu  formalnie
zgłoszonych mieszkańców Miasta po otwarciu dyskusji, w pierwszej kolejności, przed
wystąpieniami Radnych”. 

Zgodnie  z  decyzją  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  czas  wystąpień  mieszkańców  jest
nieograniczony.
Do dyskusji zgłosiło się 3 mieszkańców w następującej kolejności:
1) Jacek Urbanek,
2) Krystyna Kucharska,
3) Jacek Kaźmierski.

2. W następnej kolejności głos zabierają radni.
Zgodnie z  art.  28aa ust.  5  ustawy o samorządzie gminnym cyt.  „W debacie nad
raportem o stanie gminy radni zabierają głos bez ograniczeń czasowych”.
3. W celu udzielenia odpowiedzi na ewentualnie zadane pytania i ustosunkowanie
się  do postawionych  zarzutów  na   zakończenie  debaty  głos  zabierze  Burmistrz
Miasta.
4. Po wypowiedzi Burmistrza nie przewiduje się powtórnego zabierania głosu przez
Radnych.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewki stwierdził,  że  skoro  Radni  uwag nie
zgłosili przyjęte zasady obowiązują.

Obecnych na Sesji Rady Miejskiej było 3 mieszkańców, którzy zabrali głos w debacie 
w kolejności zgłoszeń:
1. Jacek Urbanek,
2. Krystyna Kucharska,
3. Jacek Kaźmierski.

W debacie nad Raportem o stanie Gminy Miasto Łowicz za 2021 rok głos zabrali: Radny
Michał  Trzoska,  Radny  Robert  Wójcik,  Radny  Michał  Terenowicz,  Radna  Zofia
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Wielemborek,  Radny  Paweł  Pięta,  Radny  Krzysztof  Janicki,  Wiceprzewodniczący  Marek
Boroski, Radny Michał Zieliński.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zarządził przerwę w obradach.
Przerwa od godz. 12:16  do godz. 12:30.

Po przerwie

Na zakończenie debaty nad Raportem o stanie Gminy Miasto Łowicz za 2021 rok głos
zabrał Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza.

Ad. 5
Projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Łowicza -
przedstawił Pan Jacek Wiśniewski Przewodniczący Rady.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  wotum  zaufania  dla
Burmistrza Miasta Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka nie głosował (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk wstrzymał się od „głosu”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „przeciw”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”..
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski wstrzymał się od „głosu”.
17. Radny Jakub Wolski  głosował „przeciw”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”.

11 „za”, 7 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”
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Przewodniczący Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
bezwzględną większością głosów:

Uchwałę Nr LVII/429/2022

Radny  Michał  Terenowicz poinformował,  że  przez  pomyłkę  zagłosował  „za”  projektem
uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zarządził przerwę w obradach.
Przerwa trwała od godz. 12:43 do godz. 13:09.

Po przerwie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  poinformował,  że  Klub  Radnych
„Łowickie.pl”  złożył  wniosek  formalny  o  reasumpcję  głosowania  w  sprawie  udzielenia
wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Łowicza.

(stanowi załącznik)

Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta po konsultacjach prawnych z Panią Mecenas
Katarzyną  Marat  poinformowała,  że  Ustawa  o  Samorządzie  Gminnym  i  Statut  Miasta
Łowicza  nie  regulują  kwestii  reasumpcji  głosowania.  Po  przeanalizowaniu  orzeczeń
sądowych oraz regulaminu sejmu stwierdziła, że reasumpcje głosowania odbywają się gdy
błędne głosowanie wynika z przyczyn niezależnych od głosującego. W związku z tym nie
można przeprowadzić reasumpcji głosowania z powodu pomyłki radnego. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  poinformował, że utrzymuje w mocy
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania.
Radny Michał  Terenowicz prosił  o  wpisanie  do  protokołu,  że  jest  przeciwko udzieleniu
wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Łowicza. W głosowaniu pomylił się i zagłosował „za”.
Radny Robert Wójcik stwierdził, że każdy wniosek formalny powinien być przegłosowany.
Burmistrz przez pomyłkę otrzymał wotum zaufania. Jeśli przepisy prawa czegoś nie regulują
takie prawo ma rada.  
Przewodniczący Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski  poinformował,  że wniosek formalny
można  poddać  pod  głosowanie,  jednak  nie  ma  podstawy  prawnej  do  przeprowadzenia
reasumpcji  głosowania. Nie  ma  uregulowania  prawnego  w przepisach,  jednak  są  wyroki
sądów i zwyczajowe postępowania. 
Radny  Robert  Wójcik poinformował,  że  reasumpcja  głosowania  odbywała  się  już
niejednokrotnie.
Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta poinformowała, że orzeczenia sądów  w sprawie
reasumpcji głosowania są jednoznaczne. Nie można głosować tej samej uchwały do skutku.
Radny Jakub Wolski stwierdził,  że każdy wie jaki powinien być wynik głosowania i  że
Radny 
Michał Terenowicz się pomylił.  Przepisy reasumpcji  nie określają czyli  jej  nie zabraniają.
Poprosił o przeprowadzenie reasumpcji głosowania.
Radny Paweł Pięta stwierdził,  że  Statut  Miasta  Łowicza  przyjęty  został  przed pandemią
i nie wszystkie jego zapisy są dostosowane do obecnej sytuacji.
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Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski zarządził przerwę w obradach.

Przerwa trwała od godz. 13:17 do godz. 13:20.

Po przerwie.

Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza podziękował,  że 10 osób głosowało
za wotum zaufania  dla  Burmistrza  Miasta  Łowicza  i  zdaje  sobie  sprawę,  że  tego  wotum
zaufania nie otrzymał. 
Radny Jakub Wolski stwierdził, że nie rozumie dlaczego w trakcie obrad sesji nieobecny
jest radca prawny, z którym byłby kontakt. Rada Miejska powinna mieć obsługę prawną.
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza stwierdził, że stanowiska Pani Mecenas
zostało przedstawione przez Panią Marię Więckowską Sekretarz Miasta. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie wniosku formalnego Klubu Radny „Łowickie.pl” o reasumpcję
głosowania w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie głosował (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
17. Radny Jakub Wolski  głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

9 „za”, 10 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  Rada  Miejska
większością głosów odrzuciła wniosek.

Ad. 6
1/ Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miasto Łowicz za 2021 rok
i informacji o stanie mienia komunalnego Miasta Łowicza –  przedstawił Pan Krzysztof
Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

2/  Rozpatrzenie  sprawozdania  finansowego  Gminy  Miasto  Łowicz  za  2021  rok  –
przedstawiła Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik)

Ad. 7 
1/ Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta
Łowicza za 2021 rok – przedstawiła Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik)

2/ Uchwałę  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  wniosku  o  udzielenie  absolutorium  –
przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Jakub Wolski.

(stanowi załącznik)

3/ Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej – przedstawił
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Jakub Wolski. 

(stanowi załącznik)

4/ opinie  poszczególnych Komisji  Rady o sprawozdaniu z  wykonania budżetu miasta
i sprawozdaniu finansowym za 2021 rok:

Opinię Komisji  Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Leszek Plichta.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz 
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  -  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Ad. 8
Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Łowicz za 2021 rok
i informacji  o  stanie  mienia  komunalnego  Miasta  Łowicza  oraz  sprawozdaniem
finansowym Gminy Miasto Łowicz za 2021 rok.

Radni nie zgłosili się do dyskusji.
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Ad. 9 
Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok -  przedstawiła Pani Joanna Mika
Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik)

Radni uwag, pytań nie zgłosili.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka wstrzymał się od „głosu”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski wstrzymał się od „głosu”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk wstrzymał się od „głosu”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „przeciw”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Trzoska nie głosował (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski wstrzymał się od „głosu”.
17. Radny Jakub Wolski  głosował „przeciw”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”.

10 „za”, 6 „przeciw”, 4 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
większością głosów:

U c h w a ł ę  Nr LVII/430/2022

Ad. 10 
Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Miasta  Łowicza
z tytułu wykonania budżetu Miasta Łowicza za 2021 rok - przedstawił Przewodniczący
Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski.
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(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium
Burmistrzowi Miasta Łowicza z tytułu wykonania budżetu Miasta Łowicza za 2021 rok.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka wstrzymał się od „głosu”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk wstrzymał się od „głosu”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „przeciw”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Trzoska nie głosował (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski wstrzymał się od „głosu”.
17. Radny Jakub Wolski  głosował „przeciw”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”.

10 „za”, 7 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska nie podjęła
bezwzględną  większością  głosów  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta
Łowicza absolutorium z tytułu wykonania budżetu Miasta Łowicza na 2021 rok.

Ad. 11
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Gminy  Miasto  Łowicz  na  lata  2022-2033  – przedstawiła  Pani  Joanna  Mika  Skarbnik
Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2022-2033.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie głosował (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski  głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 
Uchwałę Nr LVII/431/2022

Ad. 12 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok
z autopoprawką – przedstawiła Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta,
Pan  Bogusław  Bończak  Zastępca  Burmistrza,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek
Wiśniewski,  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Żaczek,  Pani  Joanna  Mika
Skarbnik Miasta, Radny Jakub Wolski, Radny Lecha Aniszewski, Radny Paweł Pięta, Radny
Krzysztof Janicki.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.
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Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na
2022 rok z autopoprawką. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie głosował (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski  głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr LVII/432/2022

Ad. 13
Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej
umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat z tą samą stroną,
której podmiotem jest ta sama nieruchomość znajdująca się w zasobach Gminy Miasta
Łowicza– przedstawiła  Pani  Agnieszka  Karczewska  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki
Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.
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Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie  projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnej  umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat z tą samą
stroną, której podmiotem jest ta sama nieruchomość znajdująca się w zasobach Gminy
Miasta Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc nie głosowała.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie głosował (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski  głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr LVII/433/2022

Ad. 14
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działek gruntu,
położonych w Łowiczu w obrębie Kostka -  dawny kanał  Kostka  – przedstawiła  Pani
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Agnieszka  Karczewska  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Gruntami,  Planowania
Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

W dyskusji  wzięli  udział:  Radny Robert  Wójcik,  Pani  Agnieszka  Karczewska  Naczelnik
Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działek
gruntu, położonych w Łowiczu w obrębie Kostka - dawny kanał Kostka.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie głosował (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski  głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

17 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr LVII/434/2022
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Ad. 18
Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków
przyznawania i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne usługi  opiekuńcze,
z wyłączeniem  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami
psychicznymi oraz  szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia
od opłat,  jak  również  trybu  ich  pobierania  – przedstawiła  Pani  Urszula  Markowicz
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  określenia  szczegółowych
warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi
opiekuńcze,  z  wyłączeniem  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z
zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego
zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie głosował (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski  głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr LVII/435/2022
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Ad. 16
Stanowisko  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  wyrażające  sprzeciw  w  sprawie  likwidacji
Archiwum Państwowego w Warszawie Oddział w Łowiczu  – przedstawił Radny Henryk
Zasępa.

(stanowi załącznik)

W dyskusji głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie Stanowisko Rady Miejskiej w Łowiczu wyrażającego sprzeciw
w sprawie likwidacji Archiwum Państwowego w Warszawie Oddział w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski nie głosował (nieobecny).
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie głosował (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski  głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  Rada  Miejska  przyjęła  jednogłośnie
Stanowisko  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  wyrażającego  sprzeciw  w  sprawie  likwidacji
Archiwum Państwowego w Warszawie Oddział w Łowiczu. 

Ad. 17
Interpelacje i  zapytania.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  na  złożone  interpelacje  i  zapytania
odpowiedzi udzielono.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek złożył zapytania w imieniu Klubu
Radnych „Łowickie.pl”:

 czy miasto planuje (jeśli tak to kiedy?) remont dojazdu do stacji rowerów miejskich
przy ul. Starościńskiej?

 czy  miasto planuje remont wjazdu stanowiący cześć ul.  Bernardyńskiej  (od strony
targowiska miejskiego) który jest w fatalnym stanie?

 czy miasto widzi potrzebę zwiększenia ilości miejsc parkingowych na os. Bratkowice
wzdłuż ul. Medycznej?

(stanowi załącznik)

Radny Krzysztof Olko w imieniu Klubu Radnych „Łączy nas Łowicz” złożył interpelacje
w  sprawie  montażu  uchylnej  ławki  przy  przystanku  MZK  w  Alejach  Sienkiewicza
(na wysokości budynku Pijarskich Szkół).

(stanowi załącznik)

Ad. 18
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami - przedstawił Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta

(stanowi załącznik)

W dyskusji  głos zabrali: Radny Robert  Wójcik,  Radny Lech Aniszewski,  Pan Krzysztof
Kaliński Burmistrz Miasta, Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  przyjęła
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 19
Sprawy różne. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  przedstawił  pismo  jakie  zostało
skierowane  do  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  –  pismo  ponaglające  w  sprawie  udzielenia
odpowiedzi  dot.  wyjaśnienia  kwestii  korzystania  z  aparatu  telefonicznego  na  Placu  Stary
Rynek, obok postoju taksówek. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Pan Łukasz Brener (mieszkaniec ulicy Czajki w sprawie budowy
kanalizacji  sanitarnej  w  ul  Czajki  oraz  odszkodowania  za  uszkodzenie  prywatnego
samochodu po wjechaniu w dziurę na ul. Czajki), Radny Dariusz Dzik, Wiceprzewodniczący
Rady Miejskiej  Marek Boroski,  Radny Jakub Wolski,  Radna Zofia  Wielemborek,  Radny
Józef  Szczepanik,  Radny  Paweł  Pięta,  Radny  Robert  Wójcik,  Przewodniczący  Rady
Miejskiej Jacek Wiśniewski, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza, Pani Maria
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Więckowska  Sekretarz  Miasta,  Pan  Paweł  Gawroński  Naczelnik  Wydziału  Spraw
Komunalnych, 

Ad. 20
Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 25 sierpnia 2022 r. o godz. 10.00
w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury z następującym tematami:
1. Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z. o. o..

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  -  poinformował  o  planowanych
posiedzeniach komisji:
Komisja Społeczna 22 sierpnia 2022 r. godz. 15.00,  
Komisja Mieszkaniowa i Socjalna 25 sierpnia 2022 r. godz. 9.00,
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta 17 sierpnia 2022 r. godz. 15.00, 
Komisja Budżetu i Finansów  18 sierpnia 2022 r. godz. 15.00.

Ad. 21
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady LVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowała

Katarzyna Marczak
Inspektor

Przewodniczący Rady:

Jacek Wiśniewski
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